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Onderwerp: Rapport ‘De ruimtelijke bouwsteen voor Schijndel’ 

 

 

Geachte heer Van Voorst, 

 

Naar aanleiding van de publicatie van het rapport ‘De ruimtelijke bouwsteen voor Schijndel’ en de 

begeleidende raadsinformatiebrief heeft Hart de volgende vragen: 

 

1. Leidt dit rapport volgens u tot de vaststelling dat er de komende jaren voldoende woningen 

worden gebouwd in Schijndel? Zo ja, hoe dan? Zo nee, waarom ligt er dan geen rapport dat 

wél leidt tot realisatie van de gestelde doelen?  

 

Ja, dit rapport kan ertoe leiden dat er de komende jaren voldoende woningen gerealiseerd 

worden in Schijndel, gebaseerd op de woningbouwprognose 2018-2028. Er zijn diverse 

plannen voor inbreiding in uitvoering of vastgesteld en in uitvoering. Daarnaast zijn er ook 

opties tot uitbreiding opgenomen om tot de gewenste snelheid te komen. 

  

 

2. Een raming van het totaal aantal woningen dat gebouwd kan worden, ontbreekt in het rapport. 

Wat is volgens u het aantal dat gerealiseerd kan worden? 

 

In de woningbouwprognose is het aantal van 893 woningen genoemd. Hiervan is er inmiddels 

een aantal gerealiseerd (ruim 200) en daarnaast zijn diverse plannen in een vergevorderd 

stadium. Tevens is in beeld gebracht wat er de komende tijd in ontwikkeling wordt genomen, 

waarbij er uiteraard plannen afvallen en nieuwe plannen bijkomen. En zijn er aan de rand 

locaties opgenomen voor het oplossen van ruimtelijke knelpunten middels vervangende en 

aanvullende woningbouw. Op deze manier kan het woningaantal gehaald worden. 

  

 

3. Is dit rapport een toetssteen en daarmee een inkapseling van het aantal bouwlocaties? Zo ja, 

bent u het met ons eens dat het gewenst aantal te bouwen woningen zo niet wordt gehaald? 

Zo nee, wat is dan de waarde van de opgenomen lijst locaties? 
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Dit rapport is een ruimtelijke bouwsteen. Het beoogt niet het aantal locaties vast te leggen, 

maar biedt toetsingskaders voor bouwinitiatieven en andere ruimtelijke ontwikkelingen. De lijst 

is slechts een moment opname. Februari 2020 was echter een belangrijke peildatum in het 

traject om inzicht te verkrijgen in welke bouwinitiatieven er spelen en welke woningaantallen 

daarmee gemoeid gaan. Dit heeft tevens inzichten opgeleverd in aanvullende 

bouwmogelijkheden op locaties waarmee bestaande ruimtelijke knelpunten worden opgelost. 

De lijst toonde op dat moment aan en toont nog steeds aan dat er een enorm 

inbreidingspotentieel in Schijndel aanwezig is  

    

 

4. Wat is de formele, juridische status van dit rapport, dat slechts ter informatie aan de 

gemeenteraad is aangeboden? 

 

Met deze ruimtelijke bouwsteen is gevolg gegeven aan de gevraagde nadere uitwerking van 

de Structuurvisie Ruimte Schijndel 2012 en dient als ruimtelijk kader om de ingekomen 

principeverzoeken te wegen. De ingeslagen koers uit 2012 is niet veranderd, maar verder 

uitgewerkt.  

    

 

5. In de begeleidende raadsinformatiebrief is te lezen dat ‘diverse partijen actief betrokken’ zijn. 

Waaruit bestond die betrokkenheid? (Achtergrond bij deze vraag: navraag door Hart leert dat 

er amper of mogelijk zelfs geen sprake was van inbreng door externen en dat het in uw brief 

genoemde gesprek met de woningcorporatie pas plaatshad nadat het rapport gereed was) 

 

Zoals hierboven is aangegeven betreft het een bestendiging van de ingeslagen weg. Daarom 

wordt in een dergelijke traject minder ingezet op participatie, maar meer op communicatie. 

Verdere participatie zal ingevuld worden op projectniveau middels de omgevingsdialoog. 

 

   

6. De keuze van inbreidingslocaties zorgt bij de realisatie van woningen voor extra tijd, 

aangezien er veel belanghebbenden rondom zo’n plek woonachtig of werkzaam zijn. Hoe 

denkt u over die belemmering? 

 

Inbreiding vergt soms inderdaad meer proceduretijd , maar de omgevingsdialoog is daarvoor 

een uitstekend middel. In een aantal gevallen kan het tijdspad zelfs korter zijn omdat de 

omgeving blij is met knelpunten die worden opgelost. Plannen goed afstemmen met de 

directe omgeving is belangrijk. De bouwsteen kan in het voortraject een belangrijke rol spelen 

om de goede ruimtelijk uitgangspunten mee te geven, bij de planvorming,  in een bebouwde 

omgeving. Overigens hebben we om snelheid in de woningbouwproductie te bewerkstelligen 

ook de mogelijkheid tot uitbreiding opgenomen.  

  

 

7. U kiest ervoor niet hoog te bouwen. Is deze keuze realistisch en verstandig met het oog op de 

forse woningbouwambities? 

 

Feitelijk doet de bouwsteen daar niet echt een uitspraak over. De bouwsteen geeft aan dat er 

een voorkeur is voor nieuwbouw die aansluit bij de omgeving die veelal gekenmerkt wordt 

door een dorpse maat en schaal met een dito hoogte. Op basis van dergelijke 
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bebouwingsmogelijkheden zijn de aantallen onder ad 2. berekend. Ook dit is in lijn met de 

visie van Schijndel in 2012. Dit neemt niet weg dat bijzondere locaties in een enkel geval 

vragen om bijzondere en hogere bebouwing.   

  
 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Meierijstad 

De secretaris,     De burgemeester, 

drs. M.G.C. Wilms-Wils RA   ir. C.H.C. van Rooij 

 

 

 

 

 
 


